
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 3

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 4 Octubre 2021

Hora inicio/fin: 20:00 / 21:25

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pedro Gómez Simón
Dª. Luz María Ramos Casas
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Anunciación Lainez Castell
D. Jose Ramón Broncano García
D. Eduardo Castillo Serrano
Dª. Encarna Marmaneu Aguilar
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. Rubén Egea Alba
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alexandra Lipán
D. Héctor Altava Meliá
D. Ramón Muñoz Buj
D. Vicente Gonell Mulet
D. Eugeni Fabregat Ros
D. Matias Miranda Palanques
Dª. Eva Valero Martínez
Dª. Esther Franch Gimeno
D. Antonio Lara Falcó

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (C’S)
Vocal (PP)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AVV. Cardenal Costa y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Morterás
AVV. Rei en Jaume
AAV. Santo Domingo
AVV. San Arturo
A. Veinal Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
Vocal (Podem - Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV. Las Galeras y Adyacentes
AVV. Partida Benadresa
AVV. Maset Blau
AVV. Racó del Mercader
Ampa CP Benadresa
Ampa CP Jaime I
Ampa Grans i Menuts

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo
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Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

1º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO. TOMA DE POSESIÓN DEL CARGO DE 
REPRESENTANTE DE LA AVV. RAVAL UNIVERSITARI DE D. RUBEN EGEA ALBA.

Por la AVV. Raval Universitari Associacio de Veins, en fecha 30 de septiembre de 
2021,  presentan al  Ayuntamiento de Castelló,  mediante sede electrónica, el  registro de 
entrada número 54026, un escrito en el que indican que por motivos de salud Dª. Maria 
Amparo Garrigós  Calixto  se  ve  en  la  necesidad  de  delegar  el  cargo temporalmente  y 
nombra al sustituto D. Rubén Egea Alba para representar a la AVV. Raval Universitari en el 
Consell de Districto Oeste.

El Presidente del Consell llama a D. Rubén Egea Alba, para que preste juramento 
o promesa del cargo, lo cual lo hace con la siguiente formula:

“Promet,  per la meua conciència i  honor acomplir  fidelment les obligacions del 
càrrec de representant de la AVV. Raval Universitari del Consell del districte Oest, amb 
lleialtat  al rei i guardar i fer guardar la constitució, com a norma fonamental de l’ estat, així  
com l’ estatut d’ autonomia.”

2º.-  APROBACIÓN  DE  LA  ACTA  DEL  CONSEJO DE  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 3 DE MAYO DE 2021.

Se aprueba el acta ordinaria del Consejo de Distrito Oeste celebrado el 3 de Mayo 
de 2021, por unanimidad de los miembros del Consejo.

3º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr  Presidente informa que dada la  dedicación y entrega que ha tenido Dª. 
Inmaculada Arnau Picazo, como secretaria en la Junta y en el Consejo de distrito Oeste, si 
a  los  miembros  presentes  les  parece  conveniente,  se  le  enviará  una  notificación  en 
agradecimiento por los servicios prestados, a lo que a los miembros presenten están de 
acuerdo con la iniciativa.

Informa  de  que  es  conocedor  de las  asociaciones  de  vecinos,  Roser,  La 
Choquera, Venta Nova, Los Olivos, los Angeles, la Dehesa,…. Están muy interesados en 
tener  una reunión con los técnicos  de movilidad y que el  mismo va a insistir  en esta 
reunión.

Recuerda que se ha creado un grupo de wasap difusión en el que la secretaria, a 
parte de enviar por mail las convocatorias y actas, enviará aquella información que sea de 
interés a todo el Distrito Oeste.

Desde el Negociado de Cultura informan que ya se ha dado solución  a las cuatro 
viviendas situadas en Urbanización la Dehesa, dado que al no tener nombre de calle y 
estar paralelas a la Ctra. Alcora. tienen problemas con correos, repartidores, etc.… dicha 
solución trata de continuar con la numeración de la calle Monte Perdido.

Informa que se está trabajando con la Campaña de Pavimentación y que en breve 
la empresa encargada de ello se pondrá en contacto con los presidentes de asociaciones 
para coordinar los trabajos.
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El carril bici CV-16, está prácticamente finalizado, a esperas de instalar farolas en 
la zona del puente y acondicionar la zona verde pasado Venta Nova. Al mismo tiempo 
informa que hay un proyecto pendiente para realizar la  conexión de carril  bici  entre la 
Cuadra Los Cubos y Grupo Reyes.

Informa que hoy mismo, día 4 de octubre se ha abierto el centro de salud de Raval 
Universitari y que a partir del día 9 de octubre se irán abriendo de forma progresiva los  
centros  de  salud  ubicados  en  los  barrios  del  Distrito  Oeste,  y  que  están  trabajando 
conjuntamente con la Consellería para realizar el nuevo consultorio médico en Benadresa.

Comenta sobre el  proyecto de remodelación de la Cuadra Saboner hasta San 
Lorenzo, dado que las aceras son estrechas, cuando se inicie dicho proyecto se pretende 
avisar a los vecinos para que sean conocedores de estas obras.

El Presidente explica como será el Corredor Medioambiental, informando que la 
Fase I, que va desde el Puente Europa hasta el puente del Cementerio está expuesta al 
público, además comenta que en la zona Cremor se ha reservado una parcela de uso 
dotacional para la construcción de un futuro instituto.

Informa  que  recientemente  se  ha  realizado  una  reunión  con  los  vecinos  de 
Urbanización Las Galeras y se ha explicado como se pretenden realizar el proyecto de 
alcantarillado, además comenta que pronto se tendrán que reunir con Urbanización Los 
Olivos, Los Angeles y la Choquera para lo mismo.

4º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Se remitirán por correo electrónico.

5º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pablo Ibañez García, representante de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, 
reitera la necesidad de instalar farolas en el puente de la autopista, antes de llegar a Venta 
Nova. 

Comenta que el tramo que va desde Venta Nova hasta la Venta Rosita hay 25 
farolas, de las cuales solo funcionan 3, por lo que solicita que desde el Ayuntamiento se 
ponga en contacto con la entidad pública responsable para que revisen la iluminación en 
éste trayecto. 

Reitera que entre los números 476 y 484 se haga una acera, en el Ayuntamiento 
ya consta expediente, que es el 9025/2021, solicita que le den agilidad a la tramitación. 

Del  nuevo  carril  bici  de  la  CV-16  informa que  la  mayor  parte  de  pivotes  que 
delimitan el carril con la carretera, están rotos.

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Concejal  (P  Popular), ante  el  informe  del 
presidente, en el que informa que a partir del 9 de octubre se irán abriendo los centros de 
salud de forma paulatinamente, pone de manifiesto que espera que así sea.

Comenta que los contenedores de reciclaje están muy separados los unos de los 
otros, e insta a que en la medida de lo posible, las islas de reciclaje sean más reducidas.
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El  Sr.  Enrique  Javier  Guillamón  Pradas,  representante  de  la  AVV.  San 
Lorenzo,  comenta lo mismo que Vicent Francesc Sales en cuanto a la apertura de los 
consultorios sanitarios.

Comenta que todos aquellos solares que están alrededor del Grupo San Lorenzo 
se deberían limpiar, dado que el estado de abandono en el que se encuentran hace que 
crezca la hierba, que pueda ocasionar un incendio, además de que se han apreciado un 
aumento de ratas o otros animales debido a la suciedad.

En la calle Benidorm y calle Torrente indica que no hay alcantarillado, eso hace 
que  los  pozos  se  tengan  que  limpiar  de  forma  continua  con  la  correspondiente 
incomodidad,  el  Presidente  informa  que  se  está  estudiando  la  posibilidad  de  poner 
alcantarillado en esas dos calles.

Reitera la  reparación de la  acera que hay entre  la  cuadra  Saboner  y  la  calle 
Tinença de Benifasà, informa de que cuando llueve hay una vecina que le entra agua.

Solicita que se trate las calles Vistabella, Torre Embesora y Doménech para las 
ratas, ya que últimamente se han podido ver en plena calle.

Comenta  que  en  las  cunetas  que  van  de  la  Cuadra  Saboner  y  carretera 
Ribesalbes, hasta la glorieta grande de Benadresa crece la hierba, con lo que ello conlleva, 
que  dificulta  el  paso  y  además  la  basura  entra  entre  las  hierbas  y  da  sensación  de 
abandono.

Reitera la poda del árbol que hay en la Plaza Chalet.

El Sr. Ramón Cifre Arnau, representante de la AVV. La Dehesa, reitera en que 
se instalen señales de prohibido estacionar, sobre todo en la zona de parada de bus.

Reitera la petición de que se instalen banco y papeleras.

Solicita que sea asfaltada la calle Pico Veleta a la altura del número 1.

En la parada de autobús informa que los horarios de autobuses son robados de 
forma continuada, que la próxima vez que los  pongan, que lo hagan de forma que dificulte 
la sustracción de los mismos.

La Sra. Encarna Marmaneu Aguilar, representante de la AVV. Rei en Jaume, 
informa de que en la Cuadra Borriolench hay varias parcelas lleno de hierbas, pero uno en 
concreto indica que hay abundante matorral que hace que aparezcan bichos y ratas.

Pregunta si las dos rotondas de la Dusen están finalizadas, a lo que el Presidente 
contesta diciendo que no, que se está tramitando, que están pendientes de un informe de 
ADIF y que el proyecto contempla una única rotonda con un carril bici y que en breve se 
licitará la obra.

Informa que las aceras del grupo y carretera, son muy estrechas, además que al 
poner farolas justo en el centro de la acera hace que una silla de ruedas no pueda pasar.

Reitera la petición de contenedores, ya que los que tenían ellos se los llevaron 
para dar servicio al colegio Vicent Marçà.
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El Sr. Raúl Cantos Salvador, representante de la AVV. Grupo Santo Domingo, 
reitera la petición de la apertura de la calle que va desde el grupo hasta la Avda. Enrique 
Gimeno.

Reitera  la  petición  del  badén  a  la  entrada  y  salida  del  Grupo,  a  lo  que  el 
Presidente informa que esta petición entra dentro de Pirecas para final de año.

El Sr. Jose Ramón Broncano García, representante de la AVV. Los Angeles, 
reitera la petición de contenedores de reciclaje.

Reitera la petición de que se revisen todas las trapas de FACSA.

Reitera la petición de un baño en la Asociación.

Al igual que el Sr. Ramon Cifre Arnau, representante de AVV. La Dehesa comenta 
que también están sustrayendo los horarios de autobuses.

Solicita de forma continuada una reunión con el Concejal o Técnicos de Movilidad 
por la retirada del servicio Taxi.

Informa que el carril bici que va desde Masia Gaeta hasta la Urba. La Choquera 
no hay iluminación y que además el paso de peatones que hay en la Urba. La Dehesa no 
está iluminado.

El. Sr. Ruben Egea Alba, representante de la AVV. Raval Universitari, reitera la 
solicitud de poner más alumbrado en la calle Ceramista Safont.

En la calle Jesús Martín Martín, en el cruce con la calle Botánico Cavanilles, ya se 
instaló un semáforo, pero ahora solicitan un nuevo semáforo en el siguiente cruce.

Reiteran la petición de poder adquirir un local de los que subasta Consellería, a lo 
que el Presidente informa que en su día ya se concedió un local para la juventud.

Eleva la queja de los padres y madres que dejan a sus hijos en la parada del 
autobús de la Avda. Sos Baynat, para llevarlos al colegio Jaime I y Benadresa, propone 
que se que se haga un paso elevado para que los vehículos reduzcan la velocidad, dado 
que por las mañanas hay muchos niños en ese punto y los vehículos circulan a gran 
velocidad. 

Reitera la petición de un baño público en el parque Carmen Albert.

La Sra. Luz María Ramos Casas, vocal de Ciudadanos, solicita el cambio de los 
contenedores de color verde por aquellos contenedores que se abren con pedal y no con 
las manos.

Pregunta si existe un control para los vados, ya que por lo que informa, parece ser 
que hay gente que no paga la tasa y en su puerta continua la placa o el bordillo de la acera 
pintado de amarillo.

Solicita más control policial en aquellas zonas donde los patinetes circulan a gran 
velocidad.  Comenta  que  es  una  situación  difícil,  dado  que  si  eres  peatón  te  sientes 
inseguro por tener tan próximo el carril bici sobre la acera y en caso contrario ocurre lo 
mismo.
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La Sra. Lorena Bachero, vocal de Alcaldía, informa de que hay un escampado 
en la calle Espadilla lleno de basura y que debería vallarse, ya que entra gente y realizan 
actos bandálicos. 

La  Sra. Laura Bachero, representante de la AVV. Y Propietarios del Grupo 
San Arturo, reitera la petición de limpieza de solares que envuelven el Grupo San Arturo.

Reitera la petición de más iluminación en el Parque Mérida, dado que por la noche 
se juntan los jóvenes y hacen botellón.

Solicita más papeleras en el Parque Mérida y más limpieza, dado que está lleno 
de basura.

Pregunta  como  se  puede  saber  el  aforo  al  completo  en  las  asociaciones  de 
vecinos, dado que en la actualidad, según las medidas anti covid, se permite el 75%, pero 
si no saben de cuantas personas consta el 100%, les resulta complicado saber el número 
ahora mismo.

El Presidente le pregunta si ya han retirado dos bicicletas de Bicicas que habían 
dentro del  estanque del  Parque Mérida,  a lo  que Laura informa que si.  Esto da pie a 
comentar  que hay gente que sustrae bicicletas de éste servicio y que después no las 
devuelve. Se preguntan si la empresa de Bicicas es conocedora de éstas incidencias y que 
se debería controlar más.

La  Sra.  Anunciación  Lainez  Castel,  representante  de  la  AVV.  Cultural 
Cardenal  Costa  y  adyacentes,  reitera  la  petición  de  retirar los  cepos  para  los 
contenedores, ya que llevan mucho tiempo instalados y sin contenedor dentro.

Vuelve a solicitar que se desplacen las señales que hay en la Carretera Borriol, 
dado que están en medio de la acera y dificulta el paso para los peatones.

Comenta que las tarjetas de minusválidos para los vehículos, después de haber 
fallecido el  titular  de la misma, continúan haciendo uso de las mismas,  pregunta si  es 
posible el tener controlado estos incidentes.

Le gustaría saber si hay un documento en el que se informe de todo lo que entra 
como  mantenimiento  de  locales  municipales  y  por  lo  tanto,  todo  lo  que  exceda  de 
mantenimiento también.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las 21:25 
minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria 
del Consejo, en el lugar y fecha al principio expresados.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 E
H

G
N

EK
KE

6R
W

5S
63

49
W

JT
4W

T9
W

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

n:
 h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 6
 d

e 
12

 



ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Nº. d' Acta: 3

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 4 Octubre 2021

Hora inici / fi: 20:00 / 21:25

Lloc: Tinença Alcaldia Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Pedro Gómez Simón
Dª. Luz María Ramos Casas
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
Dª. Anunciación Lainez Castell
D. Jose Ramón Broncano García
D. Eduardo Castillo Serrano
Dª. Encarna Marmaneu Aguilar
D. Raúl Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
D. Rubén Egea Alba
D. Ramón Cifre Andreu
D. Enrique Javier Guillamón Pradas

Membres absents:

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Irene Gómez Santos
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
Dª. Alexandra Lipán
D. Héctor Altava Meliá
D. Ramón Muñoz Buj
D. Vicente Gonell Mulet
D. Eugeni Fabregat Ros
D. Matias Miranda Palanques
Dª. Eva Valero Martínez
Dª. Esther Franch Gimeno
D. Antonio Lara Falcó

President (PSOE)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)
Vocal (C’S)
Vocal (PP)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AVV. Cardenal Costa y Adyacentes
AVV. Los Ángeles
AVV. Morterás
AVV. Rei en Jaume
AAV. Santo Domingo
AVV. San Arturo
A. Veinal Venta Nova
AVV. Raval Universitari
AVV. La Dehesa
AVV. San Lorenzo

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
Vocal (Podem - Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV. Las Galeras y Adyacentes
AVV. Partida Benadresa
AVV. Maset Blau
AVV. Racó del Mercader
Ampa CP Benadresa
Ampa CP Jaime I
Ampa Grans i Menuts

Secretària:
Yolanda Bayot Edo
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Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia 
establit:  

1º.- DESPATX EXTRAORDINARI. PRESA DE POSSESSIÓ DEL CÀRREC DE 
REPRESENTANT DE L'AVV. RAVAL UNIVERSITARI DE D. RUBEN EGEA ALBA.

Per l'AVV. Raval  Universitari  Associacio de Veins,  en data 30 de setembre de 
2021,  presenten  a  l'Ajuntament  de  Castelló,  per  mitjà  de  seu  electrònica,  el  registre 
d'entrada número 54026, un escrit en el que indiquen que per motius de salut Dª. Maria 
Amparo Garrigós  Calixto  es  veu  en la  necessitat  de  delegar  el  càrrec  temporalment  i 
anomena al substitut D. Rubén Egea Alba per a representar a l'AVV. Raval Universitari en 
el Consell de Districto Oest.

El President del Consell flama a D. Rubén Egea Alba, perquè preste jurament o 
promesa del càrrec, la qual cosa ho fa amb la formula següent:

“Promet,  per la meua conciència i  honor acomplir  fidelment els obligacions del 
càrrec  de representant  de l'AVV.  Raval  Universitari  del  Consell  del  districte Oest,  amb 
lleialtat  al rei i guardar i fer guardar la constitució, com a norma fonamental de’ l'estat, així 
com’ l'estatut’ d'autonomia.”

2n.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DEL  CONSELL DE  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 3 DE MAIG DE 2021.

S'aprova l'acta ordinària del Consell de Districte Oest celebrat el  3 de Maig de 
2021, per unanimitat dels membres del Consell.

3º.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr  President  informa que donada la dedicació  i  entrega que ha tingut  Sra. 
Inmaculada Arnau Picazo, com a secretària en la Junta i en el Consell de districte Oest, si  
als membres presents els pareix convenient, se li enviarà una notificació en agraïment pels 
servicis prestats, a la qual cosa als membres presents estan d'acord amb la iniciativa.

Informa de que és coneixedor de les associacions de veïns, Roser, La Choquera, 
Venda Nova, Les Oliveres, els Angeles, la Devesa,…. Estan molt interessats a tindre una 
reunió amb els tècnics de mobilitat i que el mateix insistirà en esta reunió.

Recorda que s'ha creat  un grup de wasap difusió en què la  secretària,  a part 
d'enviar per mail les convocatòries i actes, enviarà aquella informació que siga d'interés a 
tot el Districte Oest.

Des  del  Negociat  de  Cultura  informen que  ja  s'ha  donat  solució  a  les  quatre 
vivendes situades en Urbanització la Devesa, atés que al no tindre nom de carrer i estar 
paral·leles a la  Ctra.  L'alcora.  tenen problemes amb correus,  repartidors,  etc.… la dita 
solució tracta de continuar amb la numeració del carrer Mont Perdut.

Informa que s'està treballant amb la Campanya de Pavimentació i que en breu 
l'empresa encarregada d'això es posarà en contacte amb els presidents d'associacions per 
a coordinar els treballs.

El carril bici CV-16, està pràcticament finalitzat, a esperes d'instal·lar fanals en la 
zona del pont i condicionar la zona verda passat Venta Nova. Al mateix temps informa que 
hi ha un projecte pendent per a realitzar la connexió de carril bici entre la Quadra Els Poals 
i Grup Reis.
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Informa que hui mateix,  dia 4 d'octubre s'ha obert  el  centre de salut  de Raval 
Universitari i que a partir del dia 9 d'octubre se n'aniran obrint de forma progressiva els 
centres de salut ubicats en els barris del Districte Oest, i que estan treballant conjuntament 
amb la Conselleria per a realitzar el nou consultori mèdic en Benadresa.

Comenta  sobre  el  projecte  de  remodelació  de  la  Quadra Saboner  fins  a  San 
Lorenzo, atés que les voreres són estretes, quan s'inicie el dit projecte es pretén avisar als 
veïns perquè siguen coneixedors d'estes obres.

El President explica com serà el Corredor Mediambiental, informant que la Fase I, 
que va des del Pont Europa fins al pont del Cementeri està exposada al públic, a més 
comenta  que  en  la  zona  Crémor  s'ha  reservat  una  parcel·la  d'ús  dotacional  per  a  la 
construcció d'un futur institut.

Informa que recentment s'ha realitzat una reunió amb els veïns d'Urbanització Les 
Galeres  i  s'ha  explicat  com  es  pretenen  realitzar  el  projecte  de  clavegueram,  a  més 
comenta que prompte s'hauran de reunir amb Urbanització Los Olivos,  Los Angeles i la 
Xoquera per al mateix.

4º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Es remetran per correu electrònic.

5º.- PRECS I PREGUNTES

El Sr. Pablo Ibañez García, representant de A. Veinal i Esportiva Venta Nova, 
reitera la necessitat d'instal·lar fanals en el pont de l'autopista, abans d'arribar a Venda 
Nova. 

Comenta que el tram que va des de Venta Nova fins a la Venta Rosita hi ha 25 
fanals, de les quals només funcionen 3, per la qual cosa sol·licita que des de l'Ajuntament 
es pose en contacte amb l'entitat pública responsable perquè revisen la il·luminació en este 
trajecte. 

Reitera que entre els números 476 i 484 es faça una vorera, en l'Ajuntament ja 
consta expedient, que és el 9025/2021, sol·licita que li donen agilitat a la tramitació. 

Del nou carril bici de la CV-16 informa que la major part de pivots que delimiten el  
carril amb la carretera, estan trencats.

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Regidor  (P Popular), davant  de  l'informe del 
president, en el que informa que a partir del 9 d'octubre se n'aniran obrint els centres de 
salut de forma gradualment, posa de manifest que espera que així siga.

Comenta que els contenidors de reciclatge estan molt separats els uns dels altres, 
i insta que en la mesura que siga possible, les illes de reciclatge siguen més reduïdes.

El Sr. Enrique Javier Guillamón Pradas, representant de l'AVV. SAN Lorenzo, 
comenta el mateix que Vicent Francesc Sales quant a l'obertura dels consultoris sanitaris.

Comenta  que  tots  aquells  solars  que  estan  al  voltant  del  Grup  San  Lorenzo 
s'haurien de netejar, atés que l'estat d'abandó en què es troben fa que cresca l'herba, que 
puga ocasionar un incendi, a més que s'han apreciat un augment de rates o altres animals 
degut a la brutícia.
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En el carrer Benidorm i carrer Torrent indica que no hi ha clavegueram, això fa que 
els  pous  s'hagen  de  netejar  de  forma  contínua  amb  la  corresponent  incomoditat,  el 
President informa que s'està estudiant la possibilitat de posar clavegueram en eixos dos 
carrers.

Reitera la reparació de la vorera que hi ha entre la quadra Saboner i  el carrer 
Tinença de Benifasà, informa de que quan plou hi ha una veïna que li entra aigua.

Sol·licita que es tracte els carrers Vistabella, la Torre d'en Besora i Doménech per 
a les rates, ja que últimament s'han pogut veure en ple carrer.

Comenta  que  en  les  cunetes  que  van  de  la  Quadra  Saboner  i  carretera 
Ribesalbes,  fins  a  la  glorieta  gran  de  Benadresa  creix  l'herba,  amb la  qual  cosa  això 
comporta,  que dificulta  el  pas  i  a  més el  fem entra  entre  les  herbes  i  dóna  sensació 
d'abandó.

Reitera la poda de l'arbre que hi ha en la Plaça Xalet.

El  Sr. Ramón Xifre Arnau, representant de l'AVV. La Dehesa, reitera en que 
s'instal·len senyals de prohibit estacionar, sobretot en la zona de parada de bus.

Reitera la petició que s'instal·len banc i papereres.

Sol·licita que siga asfaltada el carrer Pico Veleta a l'altura del número 1.

En la parada d'autobús informa que els horaris d'autobusos són robats de forma 
continuada, que la pròxima vegada que els  posen, que ho facen de manera que dificulte la 
sostracció dels mateixos.

La  Sra.  Encarna Marmaneu Aguilar,  representant de l'AVV.  Rei  En Jaume, 
informa de que en la Quadra Borriolench hi ha diverses parcel·les ple d'herbes, però un en 
concret indica que hi ha abundant matoll que fa que apareguen bestioles i rates.

Pregunta si les dos rotondes de la Dusen estan finalitzades, a la qual cosa el 
President contesta dient que no, que s'està tramitant,  que estan pendents d'un informe 
d'ADIF i que el projecte contempla una única rotonda amb un carril bici i que en breu es 
licitarà l'obra.

Informa que les voreres del grup i carretera, són molt estretes, a més que al posar 
fanals justos en el centre de la vorera fa que una cadira de rodes no puga passar.

Reitera la petició de contenidors, ja que els que tenien ells se'ls van portar per a 
donar servici al col·legi Vicent Marçà.

El  Sr. Raúl Cantells Salvador, representant de l'AVV. Grup Santo Domingo, 
reitera la petició de l'obertura del carrer que va des del grup fins a l'Av. Enrique Gimeno.

Reitera la petició del gual a l'entrada i eixida del Grup, a la qual cosa el President 
informa que esta petició entra dins de Pirecas per a final d'any.

El  Sr.  Jose  Ramón Broncano García,  representant  de  l'AVV.  Els  Angeles, 
reitera la petició de contenidors de reciclatge.

Reitera la petició que es revisen totes les trapes de FACSA.

Reitera la petició d'un bany en l'Associació.
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Igual que el Sr. Ramon Xifre Arnau, representant d'AVV. La Dehesa comenta que 
també estan sostraient els horaris d'autobusos.

Sol·licita de forma continuada una reunió amb el Regidor o Tècnics de Mobilitat 
per la retirada del servici Taxi.

Informa que el carril bici que va des de Masia Gaeta fins a la Urba. La Choquera 
no hi ha il·luminació i que a més el pas de vianants que hi ha en la Urba. La Devesa no 
està il·luminat.

El.  Sr. Ruben Egea Alba, representant de l'AVV. Raval Universitari, reitera la 
sol·licitud de posar més enllumenat en el carrer Ceramista Safont.

En  el  carrer  Jesús  Martín  Martín,  en  l'encreuament  amb  el  carrer  Botànic 
Cavanilles, ja es va instal·lar un semàfor, però ara sol·liciten un nou semàfor en el següent 
encreuament.

Reiteren la petició de poder adquirir un local de què subhasta Conselleria, a la 
qual cosa el President informa que al seu dia ja es va concedir un local per a la joventut.

Eleva la  queixa dels  pares i  mares  que deixen els  seus fills  en la  parada de 
l'autobús de l'Av. Sos Baynat, per a portar-los al col·legi Jaume I i Benadresa, proposa que 
es que es faça un pas elevat perquè els vehicles reduïsquen la velocitat, atés que pels 
matins hi ha molts xiquets en eixe punt i els vehicles circulen a gran velocitat. 

Reitera la petició d'un bany públic en el parc Carmen Albert.

La  Sra.  Llum María Ramos Casas,  vocal  de Ciutadans,  sol·licita  el  canvi  dels 
contenidors de color  verd per aquells  contenidors que s'obrin amb pedal  i  no amb les 
mans.

Pregunta si hi ha un control per als guals, ja que pel que informa, pareix que hi ha 
gent que no paga la taxa i en la seua porta contínua la placa o el rastell de la vorera pintat 
de groc.

Sol·licita més control policial  en aquelles zones on els patinets circulen a gran 
velocitat. Comenta que és una situació difícil, atés que si eres vianant et sents insegur per 
tindre tan pròxim el carril bici sobre la vorera i en cas contrari ocorre el mateix.

La Sra. Lorena Bachero, vocal d'Alcaldia, informa de que hi ha un escampat en 
el carrer Espadilla ple de fem i que hauria de tancar-se, ja que entra gent i realitzen actes 
bandálicos. 

La  Sra.  Laura Bachero,  representant de l'AVV. I  Propietaris del  Grup SAN 
Arturo, reitera la petició de neteja de solars que emboliquen el Grup SAN Arturo.

Reitera la petició de més il·luminació en el Parc Mèrida, atés que a la nit s'ajunten 
els jóvens i fan botelló.

Sol·licita més papereres en el Parc Mèrida i més neteja, atés que està ple de fem.

Pregunta com es pot saber l'aforament al complet en les associacions de veïns, 
atés que en l'actualitat, segons les mesures anti covid, es permet el 75%, però si no saben 
de quantes persones consta el 100%, els resulta complicat saber el número ara mateix.
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El President li pregunta si ja han retirat dos bicicletes de Bicicas que havien dins 
de l'estany del Parc Mèrida, a la qual cosa Laura informa que si. Açò dóna peu a comentar 
que hi ha gent que sostrau bicicletes d'este servici i que després no les torna. Es pregunten 
si l'empresa de Bicicas és coneixedora d'estes incidències i que s'hauria de controlar més.

La  Sra. Anunciació Lainez Castel, representant de l'AVV. Cultural Cardenal 
Costa i adjacents, reitera la petició de retirar els ceps per als contenidors, ja que porten 
molt de temps instal·lats i sense contenidor dins.

Torna a sol·licitar que es desplacen els senyals que hi ha en la Carretera Borriol, 
atés que estan al mig de la vorera i dificulta el pas per als vianants.

Comenta que les targetes de minusvàlids per als vehicles, després d'haver mort el 
titular de la mateixa, continuen fent ús de les mateixes, pregunta si és possible el tindre 
controlat estos incidents.

Li agradaria saber si hi ha un document en què s'informe de tot el que entra com a 
manteniment de locals municipals i per tant, tot el que excedisca de manteniment també.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les veintiuna y 
venticinco minuts, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària 
del Consell, en el lloc i la data al principi expressats.
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